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PROCESUl VERBAL, din 25 octombrie 2011, al sedintei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Focsani...
R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
din 25 octombrie 2011

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr.1 bis, are loc sedinta ordinara a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta ordinara din 25.10.2011, sedinta convocata prin
dispozitia d-lui Primar nr. 1981/19.10.2011, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 17 consilieri locali din totalul de 21 de
consilieri locali atat cat alcatuiesc Consiliul local al municipiului Focsani in acest moment, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin.
(1) din Legea nr.215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard-Marian Corhana face precizarea ca absenteaza motivat d-nii consilieri Bogdan-Emilian
Matisan, Eugen Popa, Vrancianu Gicu, si Lucica Chiper, fiind in delegatie, apreciaza ca sedinta este statutara.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei ordinare din 27.09.2011.
Nu sunt discutii si se aproba cu 17 voturi „pentru”.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei extraordinare din 4.10.2011.
Nu sunt discutii si se aproba cu 17 voturi „pentru”.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei de indata din 4.10.2011.
Nu sunt discutii si se aproba cu 17 voturi „pentru”.

Dl. consilier Vasile Dobre: „doresc sa informez asistenta ca lipsa d-lui Primar, se datoreaza faptului ca a fost nevoit sa plece la
Bucuresti, la o intalnire la Minister”.

Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „va reamintesc, desi s-a aprobat in plenul Consiliului Local, dl. consilier
Bogdan Emilian Matisan - presedinte de sedinta pentru aceasta perioada, este plecat intr-o delegatie in afara tarii, motiv pentru care
va rog sa faceti propuneri pentru functia de presedinte de sedinta, pentru sedinta de astazi”.
D-na consilier Rodica Tudorita Boboc: „propun pe dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu”.
Nu mai sunt alte propuneri, se supune la vot si se aproba cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 219.

La sedinta participa:

? d-na Natasa Nemes – Director executiv, Directia economica;
? d-na Micsunica Baciu – Director executiv Directia resurse umane;
? d-nul Vasile Taban – Sef Birou impozite si taxe locale;
? d-na Claudia Bozna – Sef serviciu administratie publica, agricultura, cadastru;
? d-na Carmen Marta Ghiuta – Sef serviciu juridic contencios;
? d-na Cristina Costin – Sef serviciu investitii, fond locativ;
? d-nul Alexandru Stanciu – Sef serviciu urbanism;
? d-nul Dan-Mihai Cazaciuc – Sef serviciu comunicare, protectie civila;
? d-nul Mihai Ciubotaru – Director Serviciul Public Local de Asistenta Sociala Focsani
? d-nul Liviu Baietelu – Contabil sef SC Administratia Pietelor Focsani SA;
? D-na Tabacaru Nazarie Dana – Jurist SC Administratia Pietelor Focsani SA;
? d-nul Sandel Ghiuta – Director Serviciul public comunitar de evidenta persoanelor;
? d-nul Marian Visan – Director adjunct SC ENET SA Focsani;
? d-nul Ion Gheorghe – director Politia Locala Focsani;
? d-nul Viorel Profiroiu – Director SC CUP SALUBRITATE SRL Focsani;
? d-na Maria Murgoci – Director Tara Vrancei Focsani;
? d-nul Marius Pop – Inspector Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
? d-ra Violeta Dima – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-na Daniela Pamfil – Inspector Compartiment invatamant, cultura, sport, tineret;
? d-nul Liviu Pogorevici – Director Administratie publica locala;
? d-nul Valentin Gheorghita – Director Ateneul Popular Focsani.

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-media locala.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu, prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 27 de puncte:

1. proiect de hotarare privind validarea mandatelor consilierilor locali, declarati alesi la data de 4 octombrie 2011, pentru Consiliul
Local al Tinerilor din Municipiul Focsani si declararea ca legal constituit al acestuia;

2. insusirea procesului verbal pentru alegerea primarului, viceprimarilor si secretarului Consiliului Local al Tinerilor din Municipiul
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Focsani;

3. proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului pentru procedura de atestare a persoanelor fizice care doresc sa obtina
calitatea de administrator de imobile la Asociatiile de Proprietari;

4. proiect de hotarare privind aprobarea executiei bugetului local al municipiului Focsani, bugetului institutiilor finantate partial si
activitatilor finantate integral din venituri proprii si bugetul creditelor interne si externe la
30 septembrie 2011, detaliata pe sectiunea de functionare si sectiunea de dezvoltare;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi
5. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2011, a sumei de 90,2 mii lei pentru
organizarea sarbatorilor de iarna;

6. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2011, a sumei de 11.360 lei pentru
sustinerea financiara a Campionatului National Individual de Gimnastica artistica fete, ce se va desfasura la Focsani, in perioada
03-06 noiembrie 2011;

7. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2011, a sumei de 8.000 lei pentru
premierea sportivilor legitimati la CSM Focsani 2007 care au obtinut rezultate deosebite la Campionatul Mondial de Karate SKDUN si
Cupa Mondiala Kohai care s-au desfasurat in perioada 8-9 octombrie 2011 in Germania;

8. proiect de hotarare privind aprobarea taxelor practicate in anul 2012 si a preturilor de pornire la licitatie pentru inchirierea unor
bunuri, de catre SC Administratia Pietelor Focsani SA;

9. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii si completarii Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.151/2011 pentru
stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitelor si taxelor locale si alte taxe asimilate acestora, precum si amenzilor
aplicabile in anul fiscal 2012;

10. proiect de hotarare privind constituirea Fondului special de reabilitare termica la nivelul municipiului Focsani;

11. proiect de hotarare privind aprobarea preluarii, in anumite conditii, de catre Consiliul Local al Municipiului Focsani, a finantarii
cheltuielilor ce revin in sarcina asociatiilor de proprietari, pentru reabilitarea termica a blocurilor de locuinte – condominii – din
municipiul Focsani;

12. proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani, stabilit prin Hotararea Consiliului Local al
Municipiului Focsani nr.285/04.10.2011;

13. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii si completarii Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.290/13.10.2011
pentru aprobarea avalizarii biletelor la ordin in valoare de 6.048,23 mii lei emise de catre SC ENET SA Focsani in favoarea SC GDF
SUEZ ENERGY ROMANIA SA in contul datoriilor inregistrare de acesta catre furnizorul de gaze naturale;

14. proiect de hotarare privind aprobarea planului de ocupare a functiilor publice pe anul 2012 pentru functiile publice din cadrul
Primariei Municipiului Focsani, din institutiile subordonate (Serviciul Public Local de Asistenta Sociala Focsani, Politia Locala a
Municipiului Focsani, Serviciul Public Comunitar de Evidenta a Persoanelor al Municipiului Focsani) si centralizat la nivelul
ordonatorului principal de credite;

15. proiect de hotarare privind aprobarea organizarii structurii de audit public intern in cadrul SC Administratia Pietelor Focsani SA;

16. proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Politiei Locale a Municipiului Focsani a patru posturi, in vederea
promovarii in clasa a functionarilor publici incadrati pe aceste posturi;

17. proiect de hotarare privind aprobarea punerii in executare a Sentintei civile nr. 197/12.05.2010, ramasa definitiva si irevocabila prin
dezdaunarea domnilor Chivu Adrian si Chivu Luminita cu suma de 6000eur.;

18. proiect de hotarare privind modificare si completarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.23/26.01.2010 privind
aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare;

19. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii Bugetului General al Municipiului Focsani pe anul 2011;

20. proiect de hotarare privind modificarea art. 3 din Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.118/2010 pentru aprobarea
infiintarii si alegerii formei de gestiune a serviciului public de salubritate menajera in municipiul Focsani;

21. proiect de hotarare privind aprobarea tabelului nominal reprezentand propunerea de atribuire in proprietate a unei suprafete de
teren in baza art. 36, alin.(3) din Legea nr. 18/1991 a fondului funciar, republicata, cu modificarile si completarile ulterioare;

22. proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii fara licitatie publica a unor terenuri apartinand domeniului privat al municipiului
Focsani, adiacente constructiilor existente, pentru extinderea acestora;
23. proiect de hotarare privind aprobarea incredintarii in folosinta gratuita Unitatii Militare 02605 Bucuresti, a terenului in suprafata de
38,49 mp., situat in Focsani, B-dul Unirii nr. 7, pe durata existentei imobilului – Cazarma 3511 Focsani;

24 .proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 17,00 m.p., situat in Focsani, Al.
Echitatii nr. 31A, bl.P8, sc.4, ap.62, judetul Vrancea, T. 211, P. 11570 ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre
Ciobotaru Vica;

25. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 30,96 m.p., situat in Focsani, str.
Lacramioarei bl.A, ap.3, judetul Vrancea, T. 1, P. 22 ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre Dita Marian Cornel;

26. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 23,68 m.p., situat in Focsani, str.



Duiliu Zamfirescu nr. 1, ap.1, judetul Vrancea, T. 92 P. 5273 ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre Paslaru
Corneliu;

27. Informari, declaratii politice.

Se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 17 voturi „pentru”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „pentru ca intram in ordinea de zi, propun ca luarile de cuvant sa dureze 2 minute, sa nu
se repete, evident, repetarea nu implica si dreptul la replica”.

Dl. consilier Neculai Tanase: „am vazut ca ati facut un regulament ad-hoc si nu imi aduc aminte sa fie in Regulamentul nostru de
functionare”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „va rog sa-mi aduceti, ce elemente din Regulamentul Consiliului Local vin sa contrazica
ceea ce am propus eu.
Deci, limitarea dreptului la cuvant la 2 minute, se intampla si in Parlamentul European. Daca nu ati auzit, inseamna ca nu ati citit
Regulamentul Consiliului Local.
Daca este vorba de legi, dvs. ati facut harcea-parcea legislatia Romaniei, vreti sa o faceti si pe cea a Consiliului local, nu o sa va
lasam”.

Nu sunt discutii si se supune la vot, cine este pentru 2 minute, luarile de cuvant si se adopta cu 12 voturi „pentru” si „impotriva” grupul
PDL”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: ”vrem sa facem discutiile in Consiliul Local eficiente si sa-si propuna sa atinga problemele
administrative si nu cele politice”.

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind validarea mandatelor consilierilor locali, declarati alesi la data de 4
octombrie 2011, pentru Consiliul Local al Tinerilor din Municipiul Focsani si declararea ca legal constituit al acestuia;

Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „am adus la cunostinta, ca in 30.08.2011 s-a aprobat hotararea nr. 240,
care este cadrul legal pentru organizarea alegerilor al Consiliului Local al Tinerilor din Municipiul Focsani, in acest sens, anterior
sedintei am discutat cu d-na Daniela Pamfil care coordoneaza aceasta activitate. Consilierii locali alesi sunt prezenti in sala.
O sa va rog sa va ridicati si sa va apropiati in acelasi timp pentru a depune juramantul in fata Consiliului Local, dupa care va rog sa va
retrageti pentru a va alege primarul, cei 2 viceprimari si secretarul”.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: da citire listei consilierilor locali: Scarlat Alexandra, Cazacu Adrian,
Musat Mara, Dima Madalina, Craciun Ioana, Bostiog Roxana, Patrascu Ionut, Bobu Catalina, Ion Alisa, Banu Simona, Herea Karla,
Tanase Valentina, Garneata Cristian, Mocanu Sergiu, Latcan Valentin, Baganaciu Brenden, Dinu Florin,

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 292.

Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: insusirea procesului verbal pentru
alegerea primarului, viceprimarilor si secretarului Consiliului Local al Tinerilor din Municipiul Focsani;

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „invit pe fostul primar sa faca
predarea de esarfa, sa numeasca pe cei alesi”.

Dl. Primar al Consiliului Local al Tinerilor din municipiul Focsani – Alexandru Stefanut Munteanu: „Astazi, este ziua cand noi, vechii
consilieri vom preda noului Consiliu Local al Tinerilor mandatul.
Imi cer scuze pentru emotiile pe care le am dar, nu este asa simplu, pentru ca imi aduc aminte cum era acum 2 ani si trec prin
aceleasi emotii si aceleasi trairi si imi doresc ca pe viitor si urmatorul consiliu, sa indeplineasca sarcinile si sa nu va dezamageasca pe
dvs.
Doresc sa va multumesc pentru sprijinul pe care ni l-ati acordat si speram ca in continuare sa aveti aceeasi colaborare si cu noii alesi.
Dau citire procesului verbal pentru alegerea primarului, viceprimarilor si secre-
tarului Consiliului local al Tinerilor din municipiul Focsani si apoi voi preda esarfa noului primar.

Pentru aceste functii au candidat urmatorii consilieri locali: Herea Karla, Dinu
Florin, Batranu Alexandra Georgiana, Garneata Cristian, Tanase Valentin, Latcan Valentin Adrian, Scarlat Alexandra, Trifan Bogdan si
Mocanu Sergiu.
In urma votului liber exprimat a celor 19 consilieri locali tineri, s-au obtinut
urmatoarele rezultate: Herea Karla – 6 voturi, Dinu Florin – 2 voturi, Batranu Alexandra Georgiana – 3 voturi, Garneata Cristian – 5
voturi, Tanase Valentin – 3 voturi , Latcan Valentin Adrian – 3 voturi, Scarlat Alexandra – 5 voturi, Trifan Bogdan – 5 voturi si Mocanu
Sergiu – 11 voturi.
Ca urmare, pentru functia de primar, a fost ales Mocanu Sergiu cu un numar de 11 voturi, iar pentru una din functiile de viceprimar a
fost desemnata Herea Karla cu 6 voturi.
Deoarece urmatorii 3 candidati aveau un numar egal de voturi liber exprimate, s-a votat a doua oara, si s-au obtinut urmatoarele
rezultate: Trifan Bogdan – 11 voturi, si Garneata Cristian – 7 voturi.
Prin urmare, pentru cea de a doua functie de viceprimar a fost desemnat – Trifan Bogdan cu 11 voturi, iar pentru functia de secretar a
fost desemnat Garneata Cristian cu 7 voturi.
Invit in fata dvs. noii alesi: primarul, viceprimarii si secretarul, pentru a depune juramantul si rog pe primarul nou ales sa ia cuvantul.
Dl. Primar al Consiliului Local al Tinerilor din municipiul Focsani – Mocanu Sergiu: „as dori sa le multumesc colegilor mei ca mi-au
facut aceasta onoare sa fiu reprezentantul lor, sa fiu primarul tinerilor focsaneni, vreau sa-i asigur ca nu-i voi dezamagi si voi face tot
ce-mi sta in putinta sa duc CLT Focsani pe primul loc la nivel national”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 293 .



Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea
Regulamentului pentru procedura de atestare a persoanelor fizice care doresc sa obtina calitatea de administrator de imobile la
Asociatiile de Proprietari;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 294.

Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea executiei bugetului local al municipiului Focsani, bugetului
institutiilor finantate partial si activitatilor finantate integral din venituri proprii si bugetul creditelor interne si externe la
30 septembrie 2011, detaliata pe sectiunea de functionare si sectiunea de dezvoltare;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr.295.

Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul
2011, a sumei de 90,2 mii lei pentru organizarea sarbatorilor de iarna;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 296.

Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea
alocarii, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2011, a sumei de 11.360 lei pentru sustinerea financiara a Campionatului
National Individual de Gimnastica artistica fete, ce se va desfasura la Focsani, in perioada 03-06 noiembrie 2011;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 297.

Se prezinta punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea
alocarii, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2011, a sumei de 8.000 lei pentru premierea sportivilor legitimati la CSM
Focsani 2007 care au obtinut rezultate deosebite la Campionatul Mondial de Karate SKDUN si Cupa Mondiala Kohai care s-au
desfasurat in perioada 8-9 octombrie 2011 in Germania;

Dl. consilier George Mardare: „stimati colegi, imi revine placuta misiune sa va informez ca am intocmit acest proiect ca urmare a
rezultatelor foarte bune pe care sportivii clubuliui nostru le-au obtinut la Campionatul Mondial si Cupa Mondiala de Karate SKDUN
care s-a desfasurat in Germania.
In ordinea participarii la acest concurs ii rog pe sportivi sa vina si sa proiectam si imagini, momentul in care au urcat pe cel mai inalt
podium al acestui sport.
Va prezint sportivii: Aparece Fanica – locul I Seniori, campion mondial, Dochioiu George – locul I Kata Individual cadeti, Panciu
George – locul III, 60 kg. La Campionatul Mondial : Enache Madalin - locul I echipa mixt cadeti, Arginteanu Andreea – locul II echipa
mixta cadeti, Apreotesei Bogdan – locul IV echipa mixta cadeti.
Toate aceste rezultate au fost posibile datorita efortului si daruirii acestor sportivi, dar as spune in primul rand, datorita talentului
antrenorului sensei Daniel Fusaru, care el insusi a participat la acest eveniment sportiv de top, ocupand locul I la Kata, echipe seniori
a 10-a oara consecutiv, deci de 10 ani nu s-a dat jos de pe locul I al acestui inalt podium, referitor la Kata sincron, tot dansul, Kata
individual seniori, locul II Kata echipe mixt si locul III, 77 kg”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu, „felicitari celor care, pentru cateva momente ne fac sa fim mandri si sa vedem ca, in
aceste momente de criza se poate face si performanta”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 298 .

Se prezinta punctul 8 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea taxelor practicate in anul 2012 si a preturilor de pornire la
licitatie pentru inchirierea unor bunuri, de catre SC Administratia Pietelor Focsani SA;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 299.

Se prezinta punctul 9 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii si completarii Hotararii Consiliului Local al
Municipiului Focsani nr.151/2011 pentru stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitelor si taxelor locale si alte taxe
asimilate acestora, precum si amenzilor aplicabile in anul fiscal 2012;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 300.

Se prezinta punctul 10 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind constituirea Fondului special de reabilitare termica la nivelul
municipiului Focsani;

Dl. consilier Ionel Preda : „asa cum de fapt am prezentat si la sedintele de comisii, nu inteleg deloc punctul de vedere al d-lui secretar,
prin care nu avizeaza acest proiect, bazandu-se pe ideea ca, proiectul nostru incalca art. 29 din Legea nr.73.
Foarte bine, ca sa scurtez, imi aduc aminte ca am citit si acest articol din lege, ba, chiar ne-am si contrazis la un moment dat, pentru
ca fiecare avea legea lui, vin si spun inca odata ca articolul este pe departe neclar, invocat de dl. secretar, proiectul de hotarare este
corect si nu am dori, prin acest proiect, decat sa realizam un cadru legal pentru actiunea de reabilitare termica, dar si sa oprim, zic eu,
alunecarea sumelor rezultate din vanzari si cesionarile de terenuri.
Este un proiect, zic eu, foarte important la care, probabil consilierii si Consiliul Local ar fi trebuit sa tina cont, ca el este implicat major
in reducerea pretului la Gcal.
Inca odata, ca sa fiu scurt si sa nu deranjez pe dl. presedinte de sedinta, ca vad ca de acum incolo, trebuie sa ne limitam, sa venim cu
ceasul la noi, nu stim cand vom puncta tot ce avem de punctat, ne transformam in altceva.
Eu zic ca acest proiect este corect, trebuia sa treaca si nici pe departe nu incalca acel articol din legea invocata de dl.secretar”.



Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „vreau sa va spun ca, aproape un sfert din timpul dvs. nu ati facut decat sa repetati si sa
spuneti de ce s-a luat hotararea asta, ati dorit tot timpul sa va expuneti punctul de vedere”.

Dl. consilier Neculai Tanase : „am senzatia ca dvs. vreti sa aratati populatiei, ca daca ati ajunge la guvernare va ocupati cu punerea
pumnului in gura, ma refer la USL, este total inadecvat ceea ce ati propus dvs. sa limitati la 2 minute, nu suntem undeva la o ghereta.
Vis-a-vis de acest proiect. Acest proiect este perfect legal si nu face altceva decat sa directioneze niste fonduri pentru a face aceste
anvelopari termice care sunt pentru cetatenii municipiului Focsani, nu sunt nici pentru noi, nici pentru un anumit partid, sunt pentru
cetatenii municipiului Focsani .
Tinand cont ca avem probleme cu energia termica, eu zic, ca este absolut necesar acest proiect si fac apel catre toata lumea sa
voteze acest proiect”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „as dori sa fac o referire.
Am drept la replica, nu v-am vazut cu pumnul in gura cand ati vorbit, in stilul dvs. faceti din tantar, armasar. In toata lumea, discutiile
se limiteaza, avem experienta unor discutii interminabile si dovada ati facut-o chiar dvs., in 30 de secunde v-ati expus punctul de
vedere.
A vorbi concis si clar, cred ca este spre beneficiul tuturor
D-le secretar, cred ca este cazul sa luati cuvantul !”.

Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „nu-mi ramane decat sa citesc art.29, pentru ca el a fost invocat in
motivul de nelegalitate al acestui proiect de hotarare.
Nu tin musai sa ma apar, dar cred ca citindu-l, dvs. aveti calitatea si cunostintele necesare pentru a interpreta daca votati in cunostinta
de cauza, conform legii sau impotriva legii.
Prin punctul meu de vedere, avizul de legalitate al secretarului este o formalitate in actul administrativ, au fost situatii in timp cand,
proiecte de hotarare au fost duse la bun sfarsit sau executate si fara avizul de legalitate al secretarului.
Este punctul meu de vedere pe care trebuie sa-l dau obligatoriu pe proiect de hotarare, si revin la art.29. Dvs. apreciati ca sumele
rezultate din vanzare, si aici citez: „a unor bunuri, si acestea sunt bunuri care apartin domeniului public sau privat, constituie integral
venituri ale bugetului local, sa cuprinda sectiunea de dezvoltare.
Am citit, sau am amintit comisiei ce inseamna sectiunea de dezvoltare. Sectiunea de dezvoltare reprezinta, „partea complementara a
bugetelor, cu exceptia bugetelor fondurilor externe nerambursabile, care cuprinde veniturile si cheltuielile de capital aferente
implementarii politicilor de dezvoltare la nivel local”.
In acelasi timp, nu am invocat-o, si zic ca mi-am pregatit apararea cu privire la acest proiect. Principiul universalitatii amintit in Codul
Fiscal, Legea nr.273, ne obliga, repet, ne obliga ca veniturile bugetare sa nu fie afectate direct, unor cheltuieli bugetare anume, cu
exceptia donatiilor si a sponsorizarilor. Nu ne incadram in aceasta exceptie.
Categoric, principiul ne obliga sa dam destinatie dupa colectare printr-o rectificare ulterioara. Nu suntem in etapa aceasta.
Din punctul meu de vedere, datoria mea este sa ne aparam reciproc. Curtea de Conturi, cand vine si ne intreaba de modul in care am
cheltuit sumele bugetului local, probabil o sa vada si aceasta hotarare.
Acesta este motivul pentru care am zis ca este nelegal, ca o parte din banii colectati de la populatie sa fie directionati numai catre un
anumit segment, acela care nu si-a facut anvelopare, ca sa nu zic reabilitare termica a apartamentelor.
Acesta este punctul meu de vedere, daca gresesc, va rog sa ma iertati. Daca am dreptate, ramane sa o demonstreze timpul, oricum
proiectul se supune la vot. Daca se adopta, este foarte bine, daca nu se adopta, asta este sarcina, sau ma rog, asta este soarta unui
proiect de hotarare”.

Dl. consilier Ionel Preda : “propunerea noastra, este in lege. Ceea ce vrem sa facem noi este pentru programul de dezvoltare, nu vrem
sa facem altceva.
Cu acesti bani, nu-i ducem in alta parte, nu-i ducem la alt capitol, vrem sa-i urmarim, sa fie acolo, sa facem dezvoltare. Anveloparea
nu este altceva decat o activitate, o actiune, o lucrare care se duce pe un capitol de dezvoltare. Care este problema ?”

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „o sa-mi fac datoria sa spun ca, despre acestea noi am discutat si in sedinta trecuta,
juristul Primariei si al Consiliului Local, secretarul, nu a dat viza de legalitate. De regula, noi respectam regula, nu de regula,
intotdeauna noi respectam regula”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si nu se adopta cu 5 voturi „pentru” a domnilor consilieri: Danut Popoiu, Ionel
Preda, Cristinel Susu, Vasile Istudor, Neculai Tanase si 12 „abtineri”.

Se prezinta punctul 11 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea preluarii, in anumite conditii, de catre Consiliul Local al
Municipiului Focsani, a finantarii cheltuielilor ce revin in sarcina asociatiilor de proprietari, pentru reabilitarea termica a blocurilor de
locuinte – condominii – din municipiul Focsani;

Dl. consilier Neculai Tanase: „a fost dat avizul de nelegalitate, probabil ca daca la primarie era alta culoare politica nu mai era avizul
de negalitate, pentru ca aceste proiecte, sunt perfect legale, dar, bineinteles, asa cum a spus si dl.secretar, se supune la vot si daca
trece – trece daca nu trece – nu trece, noi nu am vrut decat sa cream un fond de finantare cu celalalt proiect, pentru a finanta aceste
anvelopari care sunt amintite in acest proiect.
Stiu ca dl.Primar spune ca a trimis, ca a facut, ca nu a primit bani de la guvern, dar eu va spun, ca municipiul Focsani sa primeasca
bani, trebuie sa acceseze, sa faca niste programe. Ca aceste programe nu au fost facute niciodata, ne lamentam ca nu
s-au primit bani de la guvern.
Si eu vreau sa va mai anunt ceva, ca sa stiti, probabil nu se stie. Pana pe 22 noiembrie se poate accesa programul de constructie,
locuinte sociale destinate chiriasilor evacuati din locuintele retrocedate fostilor proprietari. Daca nu se face nimic, normal ca nu se
primeste nici un ban. E usor de spus ca nu ne da bani guvernul, dar, trebuie facut ceva pentru acest lucru. Nici fondurile europene nu
se pot accesa daca nu am un program.
In aceeasi idee, acest proiect a fost promovat de noi pentru a ajuta cetatenii in anveloparea termica pentru ca stim foarte bine,
anveloparea termica nu inseamna doar pentru iarna, inseamna si pentru vara, ii pazeste de temperaturile ridicate si iarna de
temperaturile scazute. Este foarte util cetatenilor”.

Dl. consilier Ionel Preda: „legat de acest proiect, dar ma gandesc la timp, pentru ca, importanta proiectului care nu a trecut si
importanta proiectului pe care-l discutam in clipa aceasta si importanta proiectelor pe care le-am facut noi, m-a determinat sa fac o



adresa, d-le presedinte de sedinta, sa fac o adresa la Primarie, este calitatea noastra si asa spune Regulamentul de ordine interioara,
am solicitat informatii de la primarie, nu stiu daca imi va fi permis sa fac public acest program, aceasta informare, probabil daca timpul,
si daca va suna clopotelul, ma rezum, o sa discut in pauza cu cine este interesat.
Vreau sa spun ca am solicitat aceste informatii, sa-mi dau seama de modalitatea si de importanta pe care o dau consilierii locali
acestei actiuni de reabilitare termica, care nu inseamna, in ultimul timp, asa cum se crede, nu inseamna decat o micsorare a pretului la
Gcal.
Ina odata intreb, daca considerati ca este bine ca acest material pe care il am, sa-l prezint acum, pentru ca el este legat de cele doua
proiecte, si cel care a trecut si cel care este, sau imi veti da cuvantul la „diverse” unde pot sa prezint foarte corect.
O singura concluzie, trag, si va spun ca si acesta pe care il avem in fata este un proiect legal, art.13 si 14 este respectat intocmai si
bag seama ca dl.secretar a facut treaba aceasta pentru ca trebuie sa aiba si dumnealui o pozitie, inteleg eu, acum, indiferent ca este
pozitia legala sau nelegala, spune dumnealui – votati consilierilor ca de aceea sunteti consilieri.
Vreau sa va spun ca si art.13 si 14 sunt corecte, si daca ne uitam si facea referire dl.secretar si la art.18, ar fi vazut ca defapt Consiliul
Local este in masura sa preia atat procentul de 20% de la asociatia de proprietari cat si cel de 50% de la guvern. Asa cum de fapt au
facut foarte multe primarii in tara, asa cum foarte multe primarii au incercat sa rezolve problema de reabilitare.
Va uitati la ceas, eu ma uit ca mi-am facut o lectie temeinica, ca un consilier local, care, sa-mi spun o problema, nu pot sa mi-o spun,
probabil ca o sa mi-o spun in presa, pe hol, la serviciu, oriunde.
Proiectul la care se face referire, este un proiect legal si probabil ca o sa incerc sa detaliez, ceea ce de fapt am cerut la primarie, si
veti vedea ce informatii am primit de la primarie, si veti vedea unde se regaseste Consiliul Local Focsani vis-a-vis de activitatea de
reabilitare, care este moarta, undeva la anul 2009 si cu tot respectul o spun: implicarea este zero.
Imi pare rau ca nu este prezent si dl.Primar sa vada si dumnealui ce spune Primaria si ce spune Ministerul.
O sa va citesc probabil la „diverse” daca credeti ca este bine, daca nu, materialul acesta oricum il fac public, sa vada toata lumea de
ce programele noastre sunt populiste, de ce programele noastre sunt facute pe picior, de ce programele noastre nu sunt bune. Ce
vrem noi: vreo o reabilitare, vrem sa facem ceva pentru oras”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „noi intelegem din prima, nu trebuie sa se repete de foarte multe ori ca sa intelegem un
lucru.
Imi pare rau ca nu este dl.Primar, se fac foarte multe acuze, la ultima sedinta, dl.Primar a afirmat exact invers la ceea ce ati spus dvs.
si nu cred ca a afirmat gratuit.
Vis-a-vis de aceasta disputa, dvs. spuneti ca este legal, secretarul Consiliului Local, spune ca nu este legal,. Dati-mi voie sa respect
principiul specialitatii. Aici, jurist este secretarul Consiliului Local, in particular, mai suntem si altii”.

Dl.consilier Neagu Nistoroiu: „dl.Primar intr-o sedinta anterioara si in comisii a spus exact inversul lucrurilor spuse de dl.consilier
Preda, si eu am retinut la fel.
Poate ne poate ajuta si va rog sa puneti intrebarea sefului serviciului Investitii care ne-a dat informatii si noi am cerut si in sedintele
anterioare cu privire la derularea acestui program. Eu stiu ca intr-adevar, nu am obtinut si nu s-au obtinut fonduri pentru a continua
acest program. Daca este cu putinta, si am vazut ca este in sala d-na Costin, poate ne spune cateva lucruri”.

Dl. consilier Vasile Dobre: „eu sincer sa fiu, nu as fi dorit sa iau cuvantul dar, modul in care colegii nostri de la PDL au abordat aceasta
problema, ma obliga sa fac lucrul acesta.
Va reamintesc stimati colegi si sa ne reamintim cu totii ca Primaria municipiului Focsani, Consiliul local, a facut ce trebuia in aceasta
problema si anume, faptul ca a intocmit lista de prioritati cu blocurile care urmeaza sa fie reabilitate si aceasta lista a fost transmisa
Ministerului Dezvoltarii si mai departe, prin bugetul anului 2011 sau in bugetul anului 2011 si in bugetul anului 2010 au fost prevazute
sume pentru participarea noastra ca administratie publica locala la acest proiect, in acest program sustinut de Ministerul Dezvoltarii
Regionale.
Problema si daca vreti sa ne reamintim si ar fi bine sa facem lucrul acesta, ca sa nu mai batem apa in piua asa cum se spune in
popor, problema s-a blocat prin faptul ca, bugetul general, bugetul central, Ministerul Dezvoltarii nu a alocat nici un leu pentru acest
proiect si daca nu credeti stimati colegi, verificati si veti vedea ca bugetul central a alocat zero lei, ca bugetul Consiliului local a
prevazut sume de bani pentru acest proiect asa incat in momentul de fata, suntem in asteptarea bugetului national, sa ne repartizeze
sumele promise si proiectul va continua. Pana atunci nu avem cum sa derulam acest proiect pentru ca asa cum stiti, bugetul central
contribuie cu 50%, administratia publica locala 30% si asociatiile de proprietari 20%.
Pe plan local, si Consiliul local, Primaria municipiului Focsani si asociatiile de proprietari au bani si sunt dispusi sa participe la acest
proiect, urmeaza ca bugetul central sa isi onoreze promisiunea”.

Dl. consilier Ionel Preda: „tot respectul fata de dl.viceprimar, dar vreau sa va spun, imi permit doar atat ca sa nu consum timpul, citesc
dintr-o adresa facuta de Ministerul de Finante catre Primaria Focsani – din 15.04.2010, va citesc d-le viceprimar, sa vedeti si dvs. cum
merg treburile.
Spune asa ministerul: avand in vedere cele mai sus mentionate, precum si faptul ca pana la sfarsitul anului 2009, municipiul Focsani,
conform raportarilor, nu a avut incheiate noi contracte privind executia lucrarilor interventie pentru izolare termica de la alte blocuri de
locuinte in afara de 5 blocuri de locuinte, la care faceti referire in adresa dvs. nr. … In aceasta prima etapa a programului pe anul
2010, nu s-au alocat fonduri suplimentare”.
Deci, fratilor, domnilor consilieri, trebuie sa vedem si realitatea daca vreti, daca nu, eu raman consilier cat timp cat trebuie sa fiu, dar
va spun sincer, e adresa la care, atat am facut. In 2009 am facut 5 blocuri, nu am mai facut nimic pentru ca, nu am facut, va rog
frumos, nu aveti ce sa completati d-le viceprimar, doar daca vorbiti populist.
Raspund si d-lui Nistoroiu care la sedintele anterioare, a batut moneda pe faptul ca guvernul nu a dat decat 90 de lei pentru
reabilitare, foarte rusinos.
Guvernul nu a dat, 90 lei. 90 lei din documentele de aici, este o suma care nu
s-a rezolvat si nu s-a consumat si a trebuit justificata, pentru ca acolo la reabilitare, la guvern se justifica si ultimul banut, dvs. stiti cel
mai bine pentru ca aveti o activitate in treaba aceasta.
Deci, cei 90 lei de care presa a scris foarte corect, nu reprezenta sume alocate de la guvern, erau o diferenta necheltuita la programul
si la finantarea data de guvern la cele 5 blocuri”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „din ce pot eu sa va spun, datele d-lui Nistoroiu, nu erau din buzunarul dumnealui, erau
tot din cadrul aparatului Primariei si vreau sa va explicati d-na director”.

D-na director Natasa Nemes: „Ministerul de Finante interzice angajarea vreunei lucrari daca nu exista sursa de finantare. In conditiile
in care Ministerul Dezvoltarii nu mi-a trimis o adresa prin care sa fie aprobata suma, nu putem da drumul la procedura de licitatie”.

D-na Cristina Costin – Sef serviciu Investitii: „In 2009 am facut reabilitare termica la 5 blocuri. Am facut economie la licitatie, am facut



economie la executia lucrarilor de constructii-montaj, ne-am incadrat exact in termene si am cerut ca economia realizata in decembrie,
sa ne fie alocata pentru anul urmator, pentru ca aveam posibilitatea sa demaram si alte blocuri.
In decembrie, a fost dat un ordin ca vom primi acesti bani, am demarat la licitatie blocul din strada Mitropolit Varlaam, in februarie s-a
adjudecat contractul, insa noi nu am mai primit nici un leu.
Deci, economia noastra de 2,2 miliarde lei (vechi) s-a dus la alte localitati.

Dl. consilier Ionel Preda: „as dori sa va spun d-na Costin ca, nu ma leg la momentul acesta de activitatea aparatului care exista la
Primarie, nu am voie, dar pot sa o fac si o fac unde vreau eu, ca asta este si realitatea.
Eu vreau sa va spun altceva, v-am cerut programul de reabilitare si nu exista nici un program pe 2011, mai mult, in anul 2011,
Primaria nu are o hartie inaintata la minister. Daca imi aratati un document, eu am cerut niste informatii, iar dvs. la nivel de an 2011 nu
aveti nici un document, nici o adresa, cum vreti sa vina fondurile. Mai mult, luati in calcul ce a facut dl.Primar Petrea, care a luat 29
mld. vechi pentru reabilitare si a facut 800 de apartamente, noi nu am facut nimic. Pentru ca dl.Petrea stie ce sa faca.
D-le presedinte, in anul 2011, nu este nici o hartie, cum vreti sa vina banii”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: ”am incalcat regula stabilita in Consiliul local si am profitat de faptul ca nici un coleg, nu
mi-a atras atentia ca nu o respect, pentru ca nu a fost votul meu, a fost votul majoritarilor de aici, haideti sa ascultam pe cei care sunt
specialisti, pe cei care sunt din aparat. Dvs. ati citit printre randuri, in stilul propriu al partidului dvs., va rog d-na Costin”.

D-na Cristina Costin – Sef serviciu Investitii: „Ni se raspunde de la minister doar ca figuram in baza de date si vom vedea daca primim
banii. Acest raspuns ne este oferit si in cazul locuintelor sociale pentru care avem proiecte de 40 de unitati locative pe strada Tisei”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „multumim d-nei Costin, consider ca subiectul acesta poate fi sistat si supun la vot.
D-le consilier Preda, este un joc prin care se doreste nimic altceva decat populism ieftin, PSD-ul nu vrea, USL-ul nu vrea, asta este”.

Dl. consilier Ionel Preda: „Primaria Panciu a cui este ?”

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „domnilor consilieri, vom continua discutia la „diverse” unde vom putea vorbi mai pe larg,
pentru ca sunt declaratii politice, aici facem administratie”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si nu se adopta cu 5 voturi „pentru” a domnilor consilieri: Danut Popoiu, Ionel
Preda, Cristinel Susu, Vasile Istudor, Neculai Tanase si 12 „abtineri”.
Se prezinta punctul 12 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani, stabilit
prin Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.285/04.10.2011;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 301.

Se prezinta punctul 13 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aproba-
rea modificarii si completarii Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.290/13.10.2011 pentru aprobarea avalizarii biletelor
la ordin in valoare de 6.048,23 mii lei emise de catre SC ENET SA Focsani in favoarea SC GDF SUEZ ENERGY ROMANIA SA in
contul datoriilor inregistrare de acesta catre furnizorul de gaze naturale;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 302 .

Se prezinta punctul 14 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aproba-
rea planului de ocupare a functiilor publice pe anul 2012 pentru functiile publice din cadrul Primariei Municipiului Focsani, din institutiile
subordonate (Serviciul Public Local de Asistenta Sociala Focsani, Politia Locala a Municipiului Focsani, Serviciul Public Comunitar de
Evidenta a Persoanelor al Municipiului Focsani) si centralizat la nivelul ordonatorului principal de credite;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 303.

Se prezinta punctul 15 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea organizarii structurii de audit public intern in cadrul SC
Administratia Pietelor Focsani SA;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 304.

Se prezinta punctul 16 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind transfor-
marea in statul de functii al Politiei Locale a Municipiului Focsani a patru posturi, in vederea promovarii in clasa a functionarilor publici
incadrati pe aceste posturi;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 305.

Se prezinta punctul 17 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aproba-
rea punerii in executare a Sentintei civile nr. 197/12.05.2010, ramasa definitiva si irevocabila prin dezdaunarea domnilor Chivu Adrian
si Chivu Luminita cu suma de 6000 euro.;

Dl.consilier Neagu Nistoroiu : „Domnule presedinte, domnilor consilieri, stimata audienta: atat in comisia de urbanism, cat si in cea de
buget s-a analizat acest proiect privind aprobarea punerii in executare a Sentintei civile nr.197/12.05.2010, ramasa definitiva si
irevocabila prin dezdaunarea domnilor Chivu Adrian si Chivu Luminita cu suma de 6000 euro..
In proiect, se propune dezdaunarea domnilor Chivu Adrian si Chivu Luminita, cu suma de 6000 euro. Cum in hotararea
judecatoreasca este stipulata si solutia, fie un teren echivalent la schimb, comisia a propus si aprobat punerea in executare a sentintei
civile, pentru solutia : teren echivalent la schimb”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „fata cele spuse de dl.presedinte al comisiei de urbanism supun la vot proiectul in forma



initiala. Asa cum sunt facute amendamentele, practic, trebuie un nou proiect”.

Dl. consilier Neculai Tanase: „ce ati spus mai inainte !”

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „va repet d-le consilier.
Am spus ca acest proiect nu poate sa treaca in forma aceasta, pentru ca el este pe 6000 euro, ca si dezdaunare si se va face un
proiect nou unde trebuie individualizat terenul, pentru ca instanta de judecata a propus doua variante. Onor, Primaria a hotarat
aceasta forma de dezdaunare a cetateanului.
In urma discutiilor in comisie am stabilit ca daca exista terenuri, acolo se spunea, numai in situatia in care nu exista teren, sa alocam
ceea ce mi se pare corect in locul unui teren, alt teren. Asta s-a discutat in comisii, nu-i optiunea mea personala”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si nu se adopta cu 1 voturi „pentru” a d-lui consilier Danut Popoiu si 16 voturi
„abtineri”.

Se prezinta punctul 18 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modifi-
care si completarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.23/26.01.2010 privind aprobarea Inventarului bunurilor care
alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr.306.

Se prezinta punctul 19 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aproba-
rea rectificarii Bugetului General al Municipiului Focsani pe anul 2011;

Dl. consilier Vasile Dobre: „avand in vedere ca Primaria municipiului
Focsani a primit ulterior intocmirii acestui proiect de hotarare, o adresa din partea Directiei de Finante Publice Vrancea, suntem nevoiti
sa facem cateva amendamente la acest proiect de hotarare . As ruga sa-mi permiteti sa le dau citire.
In primul rand, dorim sa majoram veniturile bugetului cu 46000 lei, conform adresei de la Directia de Finante Publice Vrancea si
anume: 26 mii lei sume alocate din cotele defalcate din impozitul pe venit, pentru echilibrarea bugetelor locale si 20000 lei, sume
defalcate din TVA, tot pentru echilibrarea bugetelor.
Concomitent se majoreaza cheltuielile cu 46000 lei si acesti bani merg la urmatoarele unitati: 10100 lei la Colegiul National Cuza
pentru reparatii curente, jgheaburi, burlane si repartitoare instalatie termica, 4100 lei la Colegiul Tehnic Valeriu Cotea pentru reparatii
curente instalatie termica, sala de sport, 1300 lei la Liceul Pedagogic Spiru Haret pentru acordarea gratuitatii elevilor din Mandresti,
6000 lei la Colegiul Tehnic Auto Traian Vuia pentru consumabile si prestatii servicii, 2000 lei la Scoala Postliceala Sanitara pentru alte
bunuri si prestari de servicii, 22500 lei subventie pentru Ateneul Popular Mr. Gh. Pastia, din care: 6000 lei pentru utilitati si 16500 lei
pentru dotari sala mica a Ateneului, pentru draperii, scaune si mese .
De asemenea, propunem redistribuirea a unor sume intre unitati pentru asigurarea salariilor aferente lunii octombrie cu avizul
Inspectoratului Scolar Judetean Vrancea si anume: se diminueaza urmatoarele sume de la urmatoarele unitati de invatamant:
Gradinita nr.1 cu 37000 lei , Gradinita nr.2 cu 22000 lei, Gradinita nr.13 cu 35000 lei, Gradinita nr.16 cu 35000 lei, Scoala Ion Basgan
cu 41000 lei, Scoala nr.5 Anghel Saligny cu 82000 lei, Liceul Tehnic Gh.Asachi cu 168000 lei si Liceul nr.4 Ion Mincu cu 113000 lei.
Total: suma diminuata este de 540000 lei.
Se majoreaza tot cu 540000 lei si aceasta suma este impartita la urmatoarele unitati de invatamant: Gradinita nr.7 cu 37000 lei,
Gradinita nr.8 cu 29000 lei, Gradinita nr.17 cu 35000 lei, Gradinita nr.23 cu 35000 lei, Scoala nr.9 Stefan cel Mare cu 41000 lei,
Scoala nr.3 cu 29000 lei, Scoala nr.7 cu 53000 lei, Liceul Edmond Nicolau cu 168000 lei, Liceul nr.3 - Grup Scolar Forestier cu 60000
lei si Liceul de Arte Gh.Tatarascu cu 53000 lei. In total: 540000 lei.
Si punctul „b”. Pentru bugetul institutiilor finantate integral sau partial din venituri proprii avem, la Ateneul Popular Mr. Gh.Pastia,
propunem majorarea bugetului 23700 lei, aceste sume provin din: 1200 lei din donatii si sponsorizari si 22500 lei subventii alocate din
bugetul local, iar cheltuirea acestor bani se face pentru: 6000 lei pentru utilitati, din care: ENET-ul 5000 lei si CUP-ul 1000 lei, 16500
lei dotari sala mica, draperii, scaune si mese , 1200 lei pentru efectuarea cheltuielilor conform contractelor de sponsorizare.
Si ultimul paragraf: majorarea bugetului Scolii Postliceale Sanitare cu 7000 lei, acesti bani vin din prestari servicii, au fost incasati din
prestari de servicii ale scolii si ei se repartizeaza in modul urmator: 2500 lei la ENET, 1500 lei isi platesc telefonul si 3000 lei, alte
bunuri si servicii.
Acestea au fost amendamentele pe care am dorit sa le fac la aceasta rectificare”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „acest amendament este absolut tehnic. Noi putem aproba proiecte si cu amendament
daca acesta vine si completeaza, dar cand amendamentul vine si modifica pe fond proiectul respectiv
trebuie sa renuntam la proiectul initial si sa venim la un proiect nou”.

Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala, si nu se adopta cu 17 voturi „abtineri”.

Se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul d-lui consilier Vasile Dobre si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind
hotarirea nr. 307 .

Se prezinta punctul 20 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea art. 3 din Hotararea Consiliului Local al Municipiului
Focsani nr.118/2010 pentru aprobarea infiintarii si alegerii formei de gestiune a serviciului public de salubritate menajera in municipiul
Focsani;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 308 .

Se prezinta punctul 21 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea tabelului nominal reprezentand propunerea de atribuire in
proprietate a unei suprafete de teren in baza art. 36, alin.(3) din Legea nr. 18/1991 a fondului funciar, republicata, cu modificarile si
completarile ulterioare;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 309.



Se prezinta punctul 22 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aproba-
rea concesionarii fara licitatie publica a unor terenuri apartinand domeniului privat al municipiului Focsani, adiacente constructiilor
existente, pentru extinderea acestora;

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „se supune fiecare pozitie in parte. Mentionez ca s-a facut vizionarea pe teren a acestor
locatii este vorba de concesionarea fara licitatie publica a suprafetei de 15 mp. apartinand domeniului privat al municipiului Focsani
adiacent constructiei proprietatea SC SCORPION EXIM SRL Focsani”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot prima pozitie din proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „a doua pozitie. Se doreste concesionarea fara licitatie publica a terenului in suprafata de
21,04 mp. apartinand domeniului privat al municipiului Focsani adiacent constructiei proprietatea d-nei Groza Doina Lidia, pentru
extinderea acesteia, cu destinatie: extindere locuinta”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot a doua pozitie din proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”.

Dl. Presedinte de sedinta Ioan Liviu Oloeriu: „supun proiectul in totalitatea sa”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 310.

Se prezinta punctul 23 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea incredintarii in folosinta gratuita Unitatii Militare 02605
Bucuresti, a terenului in suprafata de 38,49 mp., situat in Foc&


